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ACTA DE LA SESSIč DE LA COMISSIč DE REGIDORIES DELEGADES
DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: ordin¨ria
Data: 17 de febrer de 2022
Horari: de les 8:00 hores fins 10.00 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi (UPM-UPM.cat), quarta tinenta dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Pilar Valls i Fibla, regidora (ERC-AM)

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A la sala dôactes de la casa consistorial, es reuneix la Comissi· de Regidories Delegades de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², en sessi· ordin¨ria i en primera convocat¸ria a les
8.05 hores del dia 13 de gener de 2022. Constatada lôexist¯ncia de qu¸rum necessari per a
la v¨lida constituci·, la Presid¯ncia obre la sessi· i es passa a tractar els assumptes
inclosos a lôordre del dia: 
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1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ANTERIOR DE 3 DE FEBRER
DE 2022. 

La Presid¯ncia pregunta si algun membre de la Comissi· de Regidories Delegades ha de
formular alguna observaci· de lôacta de lô¼ltima sessi· que sôha de distribuµt amb la
convocat¸ria. No seôn formula cap, per al qual cosa lôacta de la sessi· de 3 de febrer de
2022 es considera aprovada per unanimitat.

2. FUNCIONS I TASQUES PRIORITêRIES DE LA NOVA TĈCNICA DôADMINISTRACIč
ELECTRďNICA I IMPACTE EN LôORGANITZACIč.

El Sr.  Secretari explica, breument, la finalitat de la incorporaci· dôaquest perfil. Diu que la
finalitat ®s, principalment, estudiar i fer un seguiment del gestor documental, aix² com
definir les pol²tiques digitals futures de lôAjuntament, passant per la figura de delegat de
protecci· de dades i responsable de la seguretat inform¨tica. 

3. ASSUMPTES URGENTS

3.1. INTERVENCIč DE LA SRA. ANNA COMPANY I COLL, REGIDORA DôEDUCACIč
I JOVENTUT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Anna Company i Coll que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.  Company explica que, en relaci· a les jardineres del carrer del Roser, es va
treure amb la idea de posar-les als passos de vianants. Tanmateix, es van treure per la
visibilitat dels vehicles. 

Es discuteix sobre la colĿlocaci· de jardineres i de guarda-bicis, arribant a la seg¿ent
conclusi·: es colĿlocaran jardineres i guarda-bicis i el proper dijous es mirar¨ a on es
colĿlocaran, per tal que no entorpeixi el pas ni la visibilitat. 

Posteriorment, la senyora regidora explica les pol²tiques de joventut que sôestan aplicant,
fent refer¯ncia a lôestat de tramitaci· del Pla Local de Joventut. 



  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgr²   Expedient: A118.2-14/2022

  Interessat:   êrea: Secretaria

  Adrea: Acta
Regidories

2022/3

P¨gina 3 de 5

3.2. INTERVENCIč DE LA SRA. ANNA BONADA I P£REZ, PER TRACTAR ELS
ASSUMPTES DE LA REGIDORIA DôACCIč SOCIAL I SALUT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Ana Bonada i P®rez que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra.  Bonada explica que els t¯cnics rebran un correu de garantia juvenil que parla del
Pla municipal de Salut. Diu que caldr¨ contestar perqu¯ ara fa cinc mesos, una persona
de garantia juvenil ha desbloquejat molts temes de salut, relacionats amb queixes
ciutadanes, donant resposta a les mateixes. £s important destriar les accions del Pla de
Salut, per tal que els t¯cnics diguin que sôest¨ portant a terme i quines podrien encaixar
per redactar un Pla de desenvolupament. Diu que aquest document es presentaria a
Dipsalut per veure si es pot tenir finanament per continuar amb la treballadora de
garantia juvenil, at¯s que funciona molt b®. 

La senyora regidora explica que el ritme de vacunaci· actual ha baixat fora.

La senyora regidora tamb® explica que dissabte al mat² es far¨ un curs de promoci· de la
Salut, referent al tema de nutrici·. 

La senyora regidora tamb® informa que en les seg¿ents comissions informatives
passaran les bases del Servei dôAtenci· Domicili¨ria, per tal que sôaprovi el pr¸xim Ple
municipal. 

Finalment, la senyora regidora explica que, en relaci· a les targetes moneder, va tenir
una reuni· amb lôentitat C¨rites per veure com es pot colĿlaborar amb ells en aquest sentit
i sôest¨ estudiant. 

3.3. INTERVENCIč DE LA SRA. PILAR VALLS I FIBLA, REGIDORA DE MEDI
AMBIENT, ARXIU I PATRIMONI I PRESIDENTA DE LôORGANISME AUTďNIM DE
CAN QUINTANA-MUSEU DE LA MEDITERRêNIA.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Pilar Valls i Fibla que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 
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La Sra.  Valls, sobre el tema del punt de rec¨rrega, diu que sôha reparat des de lôoficina
de Turisme amb pagament dôuna factura. Diu que ®s lô¨rea de Medi Ambient qui
sôencarrega de la seva gesti·, per¸ consulta si ®s compet¯ncia de lôEntitat Municipal
Descentralitzada (EMD) de lôEstartit o de lôAjuntament. 

El Sr.  Secretari respon que si lôobjectiu no ®s ocupar la via p¼blica per estacionament,
sin· oferir un servei per rec¨rrega el¯ctrica, sôhauria dôentendre que ®s compet¯ncia de
lôAjuntament. 

La Sra.  Valls continua la intervenci· informant que es va demanar una subvenci· per
eliminar plantes invasores i que sôha mirat per reparar la passera del Ter Vell que es va
cremar en lôincendi, amb una reparaci· temporal. LôEntitat Municipal Descentralitzada
(EMD) de lôEstartit no pot demanar aquesta subvenci·, ja que nom®s est¨ destinada a
Ajuntaments. Diu que sôha deixat aparcat la subvenci· per lôeliminaci· de plantes
invasores i es far¨ la reparaci· de la passera. 

La senyora regidora indica que no es pot cobrar molt de les licitacions de les pastures, ja
que no poden portar aigua a les zones de pastures. Diu que hi ha una reuni· amb els
pastors avui per parlar sobre aix¸. 

La senyora regidora explica, respecte a la Junta del Consorci del Ter, que els comptes
han sortit b® i que ara es faran alĿlegacions del projecte del Pla de Gesti· de la conca
fluvial de Catalunya, en relaci· amb el cabal del riu Ter. Diu que com a Consorci del Ter
es demana que sôestudiµ un cabal regenerador, perqu¯ es pugui anar netejant. 

4. PRECS I PREGUNTES

No seôn formulen.

La Presid¯ncia aixeca la sessi·, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.

Torroella de Montgr², data de la firma digital



  Entitat: Ajuntament de Torroella de Montgr²   Expedient: A118.2-14/2022

  Interessat:   êrea: Secretaria

  Adrea: Acta
Regidories

2022/3

P¨gina 5 de 5

L'Alcalde
Jordi Colom² i Massanas

Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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